



Møtt opp: Aurora, Susanne, Lavrans, Thea, Tuva, Gard, Juliane, Juliana, Sunniva, Per Martin, Sigurd, Håkon, (vara fra Økonomi)

Frafall: Alexander (vara), Linn, Vilde

Sendt til: Studentutvalget ved SV-fakultetet

Referat fra niende Studentrådsmøte - studieåret 2023/2024

Møtedag: 23.01.2024

Møtetid: 16:15-18:00

Sted: Rom 140, Harriet Holthers Hus

Konstitueringssaker

Sak nr. 1 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige SVSU-møte

- Litt endring av gang på sakliste
- Sak om arbeidslivsdagene utsatt
- Ellers ingen bemerkninger

Orienteringssaker

Sak nr. 2 Orientering fra SVSU v/leder/nestleder

- Vært i kontakt med EILIN. De har fått midler til å utarbeide hvordan man skal bruke KI på fakultetet. Aurora sitter for øyeblikket i arbeidsgruppe, men det vil nok bli endringer. Dialogmøte med EILIN.

Sak nr. 3 Orientering fra FU/PU

Tuva, Sosant



- Generalmøte torsdag denne uken, finner ut hva de gjør med at hun skal i feltarbeid

Gard,

- Allmøte i morgen

PSI profesjon

- Valgt ny leder i dag
- Jobber med å få lisenser til psykologistudenter på psykologi.no

UTV

- Har hatt allmøte, mye utskiftning
- Planlegger sosialt utover semesteret

Off.ad og ledelse

- Studietur til Paris

Sosiologi

- Allmøte snart, usikkert når
- Sigurd vil mest sannsynlig fortsette

Samf.øk

- Allmøte neste uke (torsdag)

OLA

- Vellykket studietur til Budapest
- Planlegger sosialt

PSI BaMa



- Planlegger mastermøte slik at bachelorstudenter får vite om deres muligheter etter endt bachelor

INTER

- Første pils på onsdag
- Problem med noe frafall til studietur, trolig pga. kostnad

Sak nr. 4 Orientering fra SVSUs verv

LAMU: Tilretteleggingssak, vil bli presentert 31. januar

Arrangementskomiteen: Feedback hour med PU, stand på ES i april

Kommunikasjon: Video av Hugin redigeres

Diskusjons- og vedtakssaker

Sak nr. 5 International Coffee Hour (Aurora)

- Bør samarbeide med UiO sine kanaler for å få det ut til de internasjonale studentene
- Ellers er utvalget positiv til å få initiativet i gang

Sak nr. 6 Satsingsområder for Våren 2024

- EXPHIL: plass i forelesninger, har noe med brannsikkerhet å gjøre
 - o Aurora tar det opp med studiedekan i morgen
- Felles økning av midler til studiestartsuken
 - o Psi får mindre penger fra instituttet, selv om de har fått beskjed om at de skal få mer. De har prøvd å ta det på egenhånd med instituttet men vet ikke lenger hva de kan gjøre
 - o Aurora tar det på studiedekan møte i morgen, også tar vi det derfra

Sak nr. 7 Bokskap på PSI



- Mulighet for at SVSU administrerer skapklipp ut dette semesteret for ryddighetens skyld ettersom det har vært litt rot med formidling av informasjon i flere forhold, slik at PSI kan planlegge skapklipp til høsten

Vedtak: Aurora legger ut poll til bokutdeling i gruppen og etter bokutdelingen er gjennomført kan vi finne ut når vi tar skapklipp på PSI

Sak nr. 8 Valg av ny nestleder og eksternt medlem

Eksternt medlem: må lete etter noen som kan være interessert, ingen kandidat i dag.

Nestleder: Juliana

- Må velge ny representant til fakultetsstyret på neste møte

Annet

Sak nr. 9 Eventuelt

- Per Martin: Ambassade besøk fra Sør-Korea neste mandag, bli med! Og del!
- Nye møtetider bestemmes ut ifra resultat poll Aurora lager på facebook/messenger

Oslo 28.11.2023

Med vennlig hilsen,

Juliana Vårvik

Sekretær for Studentutvalget ved Det samfunnsvitenskapelige fakultet